



# DOMINION BUREAU OF STATISTICS

OTTAWA - CANADA

Published by Authority of the Hon. George Hees, Minister of Trade and Commerce

MONTHLY - MENSUEL

## BUREAU FÉDÉRAL DE LA STATISTIQUE

Publication autorisée par l'honorable George Hees, ministre du Commerce

**DOES NOT CIRCULATE**

10 cents - \$1.00 per year

Vol. 8 - No. 11

10 cents - \$1. par année

### VITAL STATISTICS — STATISTIQUE DE L'ETAT CIVIL

NOVEMBER - 1960 - NOVEMBRE

DOMINION BUREAU  
OF STATISTICS

DEC 27 1960

PROPERTY OF THE  
LABORATORY

Births - A total of 41,344 birth registrations were filed in provincial offices during November 1960, compared with 41,673 in October and 40,135 in November 1959. For the first eleven months of 1960 the cumulative total was 2 per cent below the corresponding period of 1959 although five provinces reported increases.

Marriages - There were 11,860 marriages reported in provincial offices in November 1960 compared with 14,399 in October and 11,060 in November 1959. For the first eleven months of 1960 marriages were nearly 3 per cent above the corresponding period of last year although half the provinces reported decreases.

Deaths - During November 1960, 11,443 deaths were recorded in provincial offices compared with 13,023 in October and 11,070 in November 1959. For the first eleven months of 1960 deaths recorded were 0.7 per cent higher than in the corresponding period of last year although six provinces reported decreases.

Naissances - Un total de 41,344 naissances ont été enregistrées aux bureaux provinciaux en novembre 1960 contre 41,673 en octobre et 40,135 en novembre 1959. Le total cumulé des 11 premiers mois de 1960 est inférieur de 2 p. 100 à celui des 11 mois de 1959, malgré une augmentation dans 5 provinces.

Mariages - Un total de 11,860 mariages ont été déclarés aux bureaux provinciaux en novembre 1960 contre 14,399 en octobre et 11,060 en novembre 1959. Le total des 11 premiers mois de 1960 dépasse de près de 3 p. 100 celui des 11 premiers mois de 1959, malgré une augmentation dans la moitié des provinces.

Décès - En novembre 1960, 11,443 décès ont été enregistrés aux bureaux provinciaux contre 13,023 en octobre et 11,070 en novembre 1959. Le total des 11 premiers mois de 1960 dépasse de 0.7 p. 100 celui des 11 mois de 1959, malgré une diminution dans six provinces.

Prepared in the Vital Statistics Section of the Health and Welfare Division

Préparé à la Section de la statistique de l'état civil de la Division de la santé et du bien-être

9004-502-110

## BIRTHS, MARRIAGES AND DEATHS, NOVEMBER, 1960

## NAISSANCES, MARIAGES ET DÉCÈS, NOVEMBRE, 1960

1010483783

	November - Novembre			Year to date - Année à ce jour			
	1960	1959	3 year median - Médiane de 3 ans 1957-1959	1960	1959	Av. - Moy. 1957-59	% change from % de changement
						1959	Av. - Moy. 1957-59
<b>BIRTHS - NAISSANCES</b>							
Canada .....	41,344	40,135	38,057	441,325	450,351	442,661	- 2.0 - 0.3
Newfoundland .....	1,760	860	990	15,071	14,019	14,210	+ 7.5 + 6.1
Prince Edward Island .....	271	202	230	2,493	2,486	2,438	+ 0.3 + 2.3
Nova Scotia .....	1,555	1,549	1,549	17,727	17,851	17,896	- 0.7 - 0.9
New Brunswick .....	1,236	1,308	1,302	15,385	15,672	15,891	- 1.8 - 3.2
Quebec .....	12,873	13,036	11,625	127,592	136,179	134,569	- 6.3 - 5.2
Ontario .....	13,715	12,639	12,325	145,347	147,230	143,475	- 1.3 + 1.3
Manitoba .....	1,811	1,898	1,891	21,609	21,461	20,842	+ 0.7 + 3.7
Saskatchewan .....	1,957	1,820	1,820	22,328	22,393	22,103	- 0.3 + 1.0
Alberta .....	3,046	3,402	3,152	36,603	36,301	35,030	+ 0.8 + 4.5
British Columbia .....	3,120	3,421	3,024	37,170	36,759	36,207	+ 1.1 + 2.7
<b>MARRIAGES - MARIAGES</b>							
Canada .....	11,860	11,060	11,060	123,415	120,001	123,802	+ 2.8 - 0.3
Newfoundland .....	412	283	259	3,241	2,886	2,921	+12.3 +11.0
Prince Edward Island .....	77	72	70	643	591	579	+ 8.8 +11.1
Nova Scotia .....	463	465	465	4,842	4,930	4,890	- 1.8 - 1.0
New Brunswick .....	354	355	350	4,109	4,028	4,031	+ 2.0 + 1.9
Quebec .....	3,875	3,571	3,675	35,991	31,303	34,169	+15.0 + 5.3
Ontario .....	3,541	3,524	3,497	42,626	43,378	43,901	- 1.7 - 2.9
Manitoba .....	631	597	597	6,074	6,247	6,147	- 2.8 - 1.2
Saskatchewan .....	574	528	528	5,864	6,013	6,056	- 2.5 - 3.2
Alberta .....	1,064	837	837	9,682	9,600	9,636	+ 0.9 + 0.5
British Columbia .....	869	828	885	10,343	11,025	11,472	- 6.2 - 9.8
<b>DEATHS - DÉCÈS</b>							
Canada .....	11,443	11,070	11,070	127,780	126,861	124,885	+ 0.7 + 2.3
Newfoundland .....	330	179	179	2,875	2,783	2,883	+ 3.3 - 0.3
Prince Edward Island .....	74	77	77	831	920	858	- 9.7 - 3.1
Nova Scotia .....	504	484	486	5,563	5,944	5,737	- 6.4 - 3.0
New Brunswick .....	342	352	369	4,299	4,498	4,370	- 4.4 - 1.6
Quebec .....	2,425	2,747	2,747	32,580	31,809	31,893	+ 2.4 + 2.2
Ontario .....	4,436	4,252	4,252	46,414	46,815	45,615	- 0.9 + 1.8
Manitoba .....	591	614	614	6,878	6,994	6,760	- 1.7 + 1.7
Saskatchewan .....	612	541	541	6,226	6,352	6,174	- 2.0 + 0.8
Alberta .....	933	772	772	8,466	7,808	7,854	+ 8.4 + 7.8
British Columbia .....	1,196	1,052	1,079	13,648	12,938	12,741	+ 5.5 + 7.1

The figures shown represent the number of registrations filed in provincial vital statistics offices during the period under review, regardless of when the events actually occurred but exclude "delayed" registrations (events more than 12 months old). They will thus differ slightly from the final figures which will be tabulated in due course according to the actual month of occurrence and the province of residence.

Ces chiffres représentent le nombre d'enregistrements déposé aux bureaux provinciaux de l'état civil durant la période observée, indépendamment du mois de l'événement mais, à l'exclusion des enregistrements "différés" (événements datant de plus de 12 mois). Pour cette raison, ils différeront dans une certaine mesure des chiffres définitifs qui seront établis en temps et lieu selon le mois de l'événement et la province de domicile.